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Vragen van de leden Jasper van Dijk (SP) en Mohandis (PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap over de 
toegankelijkheid van grote sportevenementen op televisie (ingezonden 20 mei 
2016). 

Vraag 1
Wat is uw oordeel over het bericht over Formule 1 via abonneezender Ziggo 
Sport?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat grote sportevenementen via het open net moeten 
kunnen worden uitgezonden? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Wilt u bekijken of sportevenementen die op een breed publiek kunnen 
rekenen of een maatschappelijk belang dienen, op de evenementenlijst 
kunnen worden geplaatst, zodat deze voor een breder publiek toegankelijk 
worden? Zo nee, waarom niet?

1 http://www.ad.nl/ad/nl/5601/TV-Radio/article/detail/4302180/2016/05/17/Race-Verstappen-had-
op-NPO-te-zien-moeten-zijn.dhtml
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